
 

Zápis z jednání Rady spolku MAS Znojemské vinařství, z. s.  

 

konané dne 4. 8. 2015 
 

 

Zahájení 

Pan Lukeš přivítal všechny členy Rady a hosty v 10 hodin a pronesl úvodní řeč. 

Přítomní: Lukeš, Arndt, Jurka, Koukal, Příkazský 

Hosté: Kučerová, Zvariková, Augustová, Nesnídalová 

 

 

Schválení programu k jednání 

 

1. Standardizace MAS – změna stanov 

2. SCLLD – Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS 

3. Valná hromada MAS 

4. Projekt – Místní akční plány vzdělávání 

5. Různé  

Program byl schválen 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

1. Standardizace MAS – změna stanov 

Na jednání Rady byla projednána standardizace MAS, kdy MAS již dostala vyrozumění a 

musí změnit stanovy dle připomínek ze SZIFu. 

Rada bere na vědomí, kroky potřebné ke standardizaci MAS, schvaluje opravené znění stanov 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

2. SCLLD – Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS 

Na jednání Rady také byla představena nejnovější verze SCLLD MAS Znojemské vinařství, 

z.s. 

Rada schvaluje SCLLD 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

3. Valná hromada MAS 

Na jednání Rady byly řečeny informace ohledně Valné hromady, která se bude konat 3. 9. 

2015 v obci Nový Šaldorf-Sedlešovice ve Vinařství Dobrovolný. Na VH nutno převolit 

orgány MAS – z důvodu špatného zápisu v rejstříku, schválit nové stanovy, SCLLD a 

prezentovat další informace. 

Rada schvaluje termín konání VH a kroky k tomu potřebné 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 



 

 

 

4. Projekt – Místní akční plány vzdělávání 

Na jednání bylo diskutováno, zda se naše místní akční skupina zapojí do projektu, Rada 

rozhodla, že pokud budou souhlasit MAS Hrušovansko, MAS Živé pomezí, MAS Jemnicko, 

ujme se naše MAS Znojemské vinařství řízením tohoto projektu a bude žadatelem. Projekt se 

bude realizovat na území ORP Znojmo. Ostatní MAS budou v projektu partneři, taktéž město 

Znojmo. Bude předneseno i na VH. 

Rada schvaluje podání žádosti na MAP za území ORP Znojmo 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

5. Různé 

 

a) nákup notebooku ASUS včetně brašny do hodnoty 16 500Kč. Část nákladů uplatněna 

v dotaci z JMK pro rok 2015 

 

Rada schvaluje nákup notebooku ASUS. 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

Ve Znojmě 4. 8. 2015 

 

 

 

Zapsala:  Ing. Lenka Kučerová 

 

 

 

Ověřil: Jiří Lukeš 

 

 

 

 



 

 

USNESENÍ 

z jednání Rady spolku MAS Znojemské vinařství, z. s., konané dne 4. 8. 2015 ve 

Znojmě v kanceláři MAS 

 

 

Rada spolku 

 

Bere na vědomí 

Rada bere na vědomí, kroky potřebné ke standardizaci MAS 

 

I. schvaluje 

schvaluje opravené znění stanov  

Hlasování o usnesení: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

II. schvaluje 

SCLLD - Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS. 

Hlasování o usnesení: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

III. schvaluje 

Rada schvaluje termín konání VH a kroky k tomu potřebné 

Hlasování o usnesení: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

IV. schvaluje 

Rada schvaluje podání žádosti na MAP za území ORP Znojmo 

Hlasování o usnesení: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

V. schvaluje 

Rada schvaluje nákup notebooku. 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

 

 

Zapsala 4. 8. 2015: Ing. Lenka Kučerová 

 

 

 

 

Ověřil: Jiří Lukeš 

 

 


